
 

 

Novinky  z  najvýznamnejšieho  celoštátneho  tradičného   

stretnutia  lídrov  slovenského  stavebníctva 

 

DISKUSIA O SÚČASNOM STAVE A BUDÚCOM V Ý VOJI SLOVENSKÉHO STAVEBNÍCTVA 

S POPREDNÝMI  PREDSTAVITEĽMI VLÁDY A GENERÁLNYCH RIADITEĽOV STAVEBNÝCH, 

PROJEKTOV ÝCH  A DEVELOPERSKÝCH SPOLOČNOSTÍ O SÚČASNOM STAVE A ĎALŠOM V Ý VOJI 

SLOVENSKÉHO  STAVEBNÍCTVA AKO JEDNÉHO Z KĽÚČOV ÝCH SEKTOROV SLOVENSKEJ 

REPUBLIKY. 

           Podujatie sa uskutočnilo  25. októbra 2018 v  Radisson Blu Carlton Hotel, Bratislava 

                            Hviezdoslavovo námestie 185/3, 811 02 Bratislava, Slovensko. 

 

                     POZVANIE  DO  PANELU  ODBORNÍKOV  prijali významní hostia a to: 

Arpád Érsek, minister dopravy a výstavby SR,   Anton Barcík, generálny riaditeľ, Považská 

cementáreň Ladce,  Richard Raši, vicepremiér pre investície a informatizáciu,  Jozef Viskupič, 

župan Trnavského samosprávneho kraja,  Milan Muška, výkonný predseda Združenia miest 

a obcí,  Roman Veselka, investičný námestník ŽSR,   Daniel Kvocera, generálny riaditeľ, 

Vodohospodárska výstavba,  Ján Záhradník, obchodný riaditeľ,  Tomáš Koranda, predseda 

predstavenstva Doprastav ,a.s.,  Jiří Vacek, majiteľ, CEEC Research,  Peter Ďurček, štátny 

tajomník ministerstva  dopravy a výstavby SR,  Vladimír Benko, predseda Slovenskej komory 

stavebných inžinierov,  Pavol Kováčik, prezident Zväzu stavebných podnikateľov, 

Na diskusii sa zúčastnili  aj ďalší významní predstavitelia slovenského stavebníctva z publika, 

celkovo  viac ako 300 VIP zástupcov spoločností (účasť je možná iba pre riaditeľov a členov 

predstavenstva  spoločností). V programe v rámci diskusie vystúpil aj zástupca nášho klastra 

Ing. Tomáš  Novotný  s informáciami o vzdelávaní a produktoch klastra ako významného 

subjektu priemyselných zoskupení Slovenska v oblasti diagnostikovania inovačnej schopnosti 

a dimenzie malých a stredných podnikov v priemysle s dopadom na energetiku a ekológiu. 

 

 

 


